
 1 

             R O M Â N I A 

 JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 09.01.2018, ora 12,00, în cadrul şedinţei extraordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri județeni.  

Lipsesc motivat domnul consilier Marșalic Jaro Norbert și domnul consilier Borduz Petru. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.4/05.01.2018, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/171/05.01.2018, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 

publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa 

nr.I/148/05.01.2018 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-

Severin” din data de 08.01.2018. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum și 

reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind  acoperirea definitivă din excedentul bugetului local al Județului 

Caraș-Severin a deficitului secțiunii de dezvoltare. 

2.Proiect de hotărâre privind  utilizarea  excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin 

rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, 

pe anul 2018. 

  3.Proiect de hotărâre privind  preluarea la bugetul propriu al Județului Caraș-Severin a 

excedentelor rezultate din execuția bugetelor de venituri și cheltuieli pe sursa bugetară E a căminelor 

pentru persoane vârstnice aflate în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Caraș-Severin, în anul 2017. 

  4.Proiect de hotărâre privind  utilizarea excedentului bugetului Spitalului Județean de Urgență 

Reșița, instituție publică din subordinea Consiliului Județean Caraș-Severin finanțată integral din 

venituri proprii  din sursa F, rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea  

cheltuielilor în anul 2018. 

  5.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetului activităților finanțate din venituri 

proprii ale C.S.E.I. Aurora, instituție publică  din subordinea Consiliului Județean Caraș-Severin 

finanțată din  sursa E, rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor  în 

anul 2018. 

 6.Proiect de hotărâre privind promovarea temporară a  doamnei/domnului___________în 

funcția publică de conducere de Director Executiv, gr. II, al Direcției de  Drumuri Județene Caraș-

Severin. 

 

 Proiect introdus pe ordinea de zi în procedură de urgență- Proiect de hotărâre privind 

numirea doamnei/domnului __________, funcționar public de conducere în cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Județean Caraș-Severin, prin detașare, pe funcția publică de conducere 
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vacantă de Director executiv al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-

Severin.  

 Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Bună ziua, tuturor și ”La mulți ani”! Un an bun vă 

doresc tuturor și implicit instituției pe care o reprezentăm! Așa cum vă spuneam anul trecut, în ultima 

ședință de pe anul 2017, am convocat ședința extraordinară a Consiliului Județean Caraș-Severin 

pentru data de astăzi. Avem pe ordinea de zi 6 puncte, plus încă un punct introdus în procedură de 

urgență, pentru că ulterior ne-a sosit avizul de la Agenția Națională a Funcționarilor Publici. Ședința 

este legal constituită. Lipsesc domnul Borduz, e în concediu medical și domnul Marșalic. Bun. Supun 

la vot ordinea de zi, cu completarea de care vă spuneam. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Se aprobă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:  

1.Proiect de hotărâre privind  acoperirea definitivă din excedentul bugetului local al Județului 

Caraș-Severin a deficitului secțiunii de dezvoltare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Știți că e o procedură obligatorie pentru 

Consiliul Județean Caraș-Severin, pentru toate unitățile administrativ-teritoriale. Aveți 

materialul în mapă. Vă fac o scurtă prezentare. Deci veniturile totale ale secțiunii de 

dezvoltare la sfârșitul anului trecut, 31.12.2017, sunt în sumă de 35.871.391,22 lei. Din 

această sumă, veniturile secțiunii de dezvoltare, nu preluate din excedent, deci suma aceasta 

este de 10.241.972,71 lei. Cheltuielile totale ale secțiunii de dezvoltare sunt…deci veniturile 

au fost în sumă de 35 de milioane, cheltuielile sunt în sumă de 31.870.427,83 lei. Scăzând 

suma de 10 milioane, rezultă deficitul de 21.628.445,12 lei. Asta este suma care trebuie 

acoperită prin această hotărâre de Consiliu. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, art. 1, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot având un 

interes personal.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:  

2.Proiect de hotărâre privind  utilizarea  excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin 

rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, 

pe anul 2018. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Preluăm, până când aceste sume vor fi prevăzute și în 

buget, când vom vota bugetul, dar până atunci, preluăm din excedentul bugetului de anul trecut care a 

fost în sumă de 37.920,68 mii lei, preluăm suma de 33.624,26 mii lei, în bugetul pe 2018, pentru 

finanțarea cheltuielilor de funcționare. Aveți în anexă cum este împărțită această sumă. Cea mai mare 

parte a ei, 14 milioane pentru ”Sistemul integrat de management al deșeurilor”. Aici, deși a avut loc 

recepția, mai sunt anumite cheltuieli care trebuie plătite, una dintre ele fiind cea cu construirea 

drumurilor de acces. De asemenea, o sumă mare este cea privind ramforsările la drumurile județene, 

lucrări care au fost contractate în cursul anului trecut, dar nu au fost finalizate. Se lucrează pe aceste 

tronsoane de drumuri, doar că nu au fost facturate, pentru că n-a fost turnat asfaltul. Odată ce vremea 

va permite, se va turna asfaltul și banii sunt prevăzuți pentru a fi achitate facturi. De asemenea, sunt 

sume pentru lucrările care, la fel, nu au fost finalizate, lucrările din banii primiți prin hotărâri de 

Guvern, prin 3 hotărâri succesive de Guvern, privind calamitățile din județul Caraș-Severin. Preluăm 

această sumă și va fi plătită în cursul anului următor. Mai sunt prevăzuți bani pentru DALI-urile pe 

cele două drumuri, 571, 571A. Au demarat lucrările pentru aceste studii de fezabilitate, dar nu sunt 

încheiate, se vor finaliza în cursul lunii ianuarie. De asemenea, pentru efectuarea rambursărilor la 

CEC. Mai avem o sumă pentru modernizare la ”Proiectare și execuție de lucrări modernizare-bac 
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trecere Baziaș 1”. Aici, e prevăzută o sumă pentru a schimba motoarele la catamaranul construit de 

Consiliul Județean, pe fonduri europene. E vorba de primul catamaran, nu de bacul care a sosit acum la 

Moldova Nouă. Mai sunt prevăzuți bani pentru studiul de fezabilitate la drumul Comorâște – Berzovia. 

Și mai sunt alte lucrări, masa de operație de la Spitalul Județean, a început procedura, dar n-a fost 

finalizată, calculatoarele pentru Poliție luate prin ATOP, calculatoarele și multifuncționalele. 

Procedura este încheiată, urmează să fie aduse calculatoarele, să facem recepția și să se facă plata. Deci 

acestea sunt sumele care împreună dau suma de 33.624,26 mii lei, pe care o preluăm din excedentul 

anului trecut. Dacă sunt observații? Dacă nu, art. 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:  

 3.Proiect de hotărâre privind  preluarea la bugetul propriu al Județului Caraș-Severin a 

excedentelor rezultate din execuția bugetelor de venituri și cheltuieli pe sursa bugetară E a căminelor 

pentru persoane vârstnice aflate în subordinea Direcției Generale de Asistență socială și Protecția 

Copilului Caraș-Severin, în anul 2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Urmează 3 proiecte de hotărâri care se referă la același 

lucru, preluarea la bugetul propriu al județului Caraș-Severin a excedentelor rezultate la sfârșitul 

exercițiului bugetar, 2017, din execuția bugetelor de venituri și cheltuieli, pe diferite surse. Primul 

proiect se referă la sursa bugetară E. Este vorba de căminele pentru persoane vârstnice aflate în 

subordinea Direcției de Asistență Socială: la Căminul pentru Persoane Vârstnice Reșița - suma de 

977.445,89 lei, la Căminul pentru Persoane Vârstnice ”Sfinții Constantin și Elena” Caransebeș - suma 

de 273.183,19 lei și la Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu - suma de 199.236,34 lei. Dacă sunt 

întrebări? Dacă nu, art. 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel 

George nu participă la vot. 

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 6, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotarare privind utilizarea excedentului bugetului Spitalului Județean de Urgență 

Reșița, instituție publică din subordinea Consiliului Județean Caraș-Severin finanțată integral din 

venituri proprii  din sursa F, rezultat la încheierea exercitiului bugetar 2017, pentru finanțarea  

cheltuielilor în anul 2018. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Aici suma este de 64,90 mii lei, împărțită pe cele două 

secțiuni, secțiunea de funcționare și secțiunea de dezvoltare, 44,26 mii lei și 20,64 mii lei. Dacă sunt 

întrebări, intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.  



 4 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:  

 5.Proiect de hotărâre privind  utilizarea excedentului bugetului activităților finanțate din 

venituri proprii ale C.S.E.I. Aurora, instituție publică din subordinea Consiliului Județean Caraș-

Severin finanțată din sursa E, rezultat la încheierea exercitiului bugetar 2017, pentru finanțarea 

cheltuielilor  în anul 2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, se aprobă utilizarea, preluarea sumei de 

13,66 mii lei, integral pe secțiunea de funcționare. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:  

 6.Proiect de hotărâre privind promovarea temporară a  doamnei/domnului_______în funcția 

publică de conducere de Director Executiv, gr. II, al Direcției de  Drumuri Județene Caraș-Severin. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Punctul nr.6, promovarea domnului Știka Gabriel, în 

funcția publică de conducere de Director Executiv, gr. II, al Direcției de  Drumuri Județene Caraș-

Severin. Știți că atunci când am înființat Direcția de Drumuri Județene, care a rezultat ca urmare a 

preluării activității în segmentul de Drumuri Județene de la fosta Direcție de Administrare a 

Domeniului Public și Privat, temporar, la conducerea acelei instituții a fost desemnat, cu avizul ANFP-

ului, domnul Martin Motolan. Între timp, la nivelul Direcției de Drumuri Județene au fost organizate 

concursuri atât pentru postul de director, nu a luat nimeni concursul, cât și pentru postul de director 

adjunct. Domnul Știka Gabriel a luat acel concurs de director adjunct. Ca urmare, pentru ca activitatea 

să se desfășoare în bune condiții, propunem, prin acest proiect de hotărâre, ca domnul Știka să 

îndeplinească pe perioadă temporară, până la organizarea concursului, funcția de director executiv. 

Domnul Motolan fiind preluat în cadrul Consiliului Județean Caraș-Severin, pe funcția pe care a avut-o 

anterior detașării domniei sale la Direcția de Drumuri Județene. 

O să vă propun să trecem și proiectul celălalt și apoi să votăm o singură dată, să nu votăm de 

două ori, pentru a câștiga timp. Aș vrea să-i mulțumesc domnului Motolan, pentru activitatea pe care a 

depus-o aproape 1 an de zile, la nivelul Direcției de Drumuri Județene. Mulțumirile se adresează, în 

principal, faptului, ați văzut, că la nivelul Direcției de Drumuri Județene au început să se vadă 

rezultatele activității. O mare parte din aceste rezultate se vor vedea și în primăvara acestui an. Vă 

spuneam de banii care sunt prevăzuți pentru a continua lucrările contractate. Dacă sunt întrebări, 

intervenții? O să rog să fie pregătite buletinele de vot. 

* 

Se trece la proiectul introdus în procedură de urgență și anume ” Proiect de hotărâre privind 

numirea doamnei/domnului _____________, funcționar public de conducere în cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Județean Caraș-Severin, prin detașare, pe funcția publică de conducere 

vacantă de Director executiv al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-

Severin”.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, proiectul se referă la promovarea doamnei Amzoi 

Elena, în funcția de director executiv la Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului 

Caraș-Severin. Aici, știți că pe perioada suspendării doamnei Ana Vasile, pe perioada temporară a 

suspendării, pe 60 de zile, doamna Nuța Amzoi a fost detașată la Direcția Generală de Asistență 

Socială și Protecția Copilului. După încetarea perioadei de suspendare a doamnei Ana Vasile, și ca 

urmare a proiectului de hotărâre și a hotărârii Consiliului Județean prin care doamna Ana Vasile a fost 
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demisă, postul de director executiv a devenit vacant și nu cum era înainte, temporar vacant. Ca urmare, 

am reluat procedurile la Agenția Națională a Funcționarilor Publici, pentru a primi aviz, pentru 

numirea doamnei Nuța Amzoi. Am primit acest aviz, a venit ieri. Din acest motiv, astăzi, am introdus 

în procedură de urgență acest proiect de hotărâre. Dacă sunt întrebări, interpelări? Dacă nu, domnul 

președinte al Comisiei de Validare, vă rog să explicați procedura de vot. E câte un singur candidat 

pentru fiecare funcție. O să se distribuie ambele buletine de vot, odată, ca să nu facem procedura de 

două ori.  

Domnul consilier Crina Ioan: Credeți că e cazul să mai explic? E un singur candidat. Vot 

”pentru” înseamnă în căsuța ”DA”, vot contra înseamnă în căsuța ”NU”.  

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț-Mihai: Domnul Albu. 

Se trece la vot în ordinea strigării.  

* 

Domnul consilier  Crina Ioan: Îmi dați voie, domnul președinte? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, domnul președinte. 

Domnul consilier Crina Ioan: Proces-verbal nr.385 din 09.01.2018; Pe buletinul de 

vot a fost înscris domnul Știka Gabriel Francisc. S-au înregistrat 26 de voturi ”DA” și 3 

voturi ”NU”. În urma voturilor exprimate, domnul Știka Gabriel Franc isc este promovat 

temporar în funcția publică de conducere de director executiv, gradul II, al Direcției de 

Drumuri Județene Caraș-Severin.  

Proces-verbal nr. 388, de astăzi, 09.01.2018; Pe buletinul de vot a fost înscrisă 

doamna Elena Amzoi; S-au înregistrat 27 de voturi ”DA” și două voturi ”NU”. În urma 

voturilor exprimate, doamna Elena Amzoi va fi numită, prin detașare, pe funcția publică de 

conducere vacantă de director executiv al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Caraș-Severin.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc, domnul președinte. Le urez 

celor doi, doamnei Amzoi și domnului Știka, mult succes în activitatea pe care o vor depune 

la conducerea celor două direcții importante din subordinea Consiliului Județean , Direcția de 

Drumuri Județene și Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului.  

Astea fiind spuse, declar închisă ședința. Este ședință extraordinară. Probabil ne vom revedea în 

data de 18, în ședință ordinară. Termenul este legat de legea bugetului.  

Vă mulțumesc. O zi bună, încă odată ”La mulți ani” și un an nou mai bun decât 2017! 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

                PREȘEDINTE,                                                 SECRETARUL JUDEŢULUI, 

                  Silviu Hurduzeu                                             Darian Ciobanu 
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